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Na osnovu člana 187 i 188 Poslovnika Skupštine Cme Gore, ministru unutrašnjih 

poslova, gospodinu Sergeju Sekuloviću postavljam sljedeće:

POSLANIČKO PITANJE:

Poštovani gospodine Sekuloviću,
Uzimajući u obzir da je prošlo pola godine Vaše funkcije, interesovalo bi me da mi 
kažete da li ste u tom periodu uspjeli da otkrijete zloupotrebe u radu Vaših 

prethodnika, visokih funkcionera?
Naime, jako puno se u prethodnim godinama pričalo o povezanosti vrha policije i 
organizovanog kriminala.
Potom, velika sumnja je ostala iz prošlog perioda o enormnom bogaćenju izvjesnih 

policijskih flinkcionera resora unutrašnjih poslova?

Da li Vi danas u sklopu svog odgovora raožete potvrditi ili negirate navedene 

sumnje?

Obrazloženje ću dati na sjednici.

U skladu sa Poslovnikom očekujem i pisani odgovor.
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SKUPŠTINA CRNE GORE
-Generalni sekretar, gospođin Aleksandar Klarić-

Predmet: Odgovor na zahtjev za dostavu podataka i informacija u skladu sa članom 
188 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore

Uvaženi,

U skladu sa članom 188 stav 2 Poslovnika Skupštine Crae Gore, shodno Vašem aktu broj: 00- 
61-2/21-127/1 od 25. maja 2021. godine, a povodom zahtjeva poslanika Kluba poslanika 
„Cmo na bijelo“, gospodina dr Srđana Pavićević, dostavljamo sljedeći odgovor:

Uzimajući u obzir da je prošlo pola godine Vaše funkcije, interesovalo bi me da mi 
kažete da li ste u tom periodu uspjeli da otkrijete zloupotrebe u radu Vaših pretbodnika, 
visokib funkcionera?

Naime, jako puno se u prethodnim godinama pričalo o povezanosti vrha policije i 
organizovanog kriminala.

Potom, velika sumnja je ostala iz prošlog perioda o enormnom bogaćenju izvjesnih 
policijskih funkcionera resora unutrašnjih poslova?

Da li Vi danas u sklopu svog odgovora možete potvrditi ili negirate navedene sumnje?

Nije tajna da se Cma Gora bori sa visokim nivoom korupcije u državnoj administraciji, 
posebno imajući u vidu da je jedna administracija upravljala državom tri decenije.

Bitno je reći đa u sadašnjoj administraciji vlađa nulta tolerancija na svaki vid korupcije, a 
posebna pažnja je posvećena iskorijenjivanju tih pojava u državnora aparatu.

To je posao koji nije moguće završiti preko noći i zahtijeva aktivno učešće i jaku volju svih 
institucija sistema.

Sve suranje na nezakonitosti i zloupotrebe u Ministarstvu unutrašnjih poslova predmet su 
detaljne i sveobuhvatne analize i provjera.

U toku sprovođenja zakonskih nadležnosti organa, do sada smo naišli na određene 
nepravilnosti i nezakonitosti i, u saradnji sa nadležnim institucijama, odnosno sa Upravom 
policije i Državnim tužilaštvom, sproveli zakonske aktivnosti na otkrivanju zloupotreba ! 
procesuiranju službenika za koje postoji osnovana sumnja da su prekršili zakon.

Imajući u vidu da su javne nabavke glavni rizik od korupcije u državnoj upravi i da su u 
Ministarstvu unutrašnjih poslova, shodno širokoj nadležnosti, ranije sprovedeni tenderi
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milionske vrijednosti, to smo formirali međuresorske timove za provjeru cijelog postupka 
nabavke vrijedne i osjetljive opreme, koju smo zatekli van funkcije ili u veoma lošem stanju.
Shođno tome, Međuresorska komisija za provjeru otvorenog postupka javne nabavke za 
nabavku opreme za realizaciju komponenti sistema za elektronski nadzor državne granice, 
koju su činili službenici Ministarstva, policijski službenici i eksperti u ovoj oblasti, utvrdila je 
nepravilnosti u ovom postupku i detaljan izvještaj dostavila tužilaštvu, koje je sada nadležno u 
ovom predmetu. Postoji osnovana sumnja da je izvršena pronevjera donacije Evropske unije, 
vrijedne više od milion eura, kao i da je određen broj službenika zloupotrijebio službeni 
položaj.

Takođe, u toku su provjere za još nekoliko tendera.
Sto se tiče dijela pitanja koje se odnosi na povezanost vrha policije i organizovanog kriminaia 
i enormnom bogaćenju policijskih fimkcionera, novi Zakon o unutrašnjim poslovima će 
tokom primjene na ova pitanja dati puni odgovor.
Novim zakonskim iješenjem smo osnažili svaki vid kontrole policije i postupanja policijskih 
službenika, ali i predvidjeli mehanizme za utvrđivanje porijekla sumnjive imovine policijskih 
službenika.

Velika novina Predloga zakona je uvođenje obaveze periodičnog poligrafskog ispitivanja 
policijskih službenika koji su uključeni u borbu protiv organizovanog kriminala i korupcije.
Imajući u vidu prirodu posla i djelokrug nadležnosti policije, predviđeno je i uvođenje 
utvrđivanja postojanja bezbjednosnih smetnji. lako institut provjere ove vrste, prilikom 
zasnivanja radnog odnosa nije potpuna novina, ono što jeste novina je provjera postojanja 
bezbjednosnih smetnji za dalji rad u policiji. Cilj propisivanja ovih odredbi sadižan je i 
donekle sličan razlogu uvođenja poligrafskog ispitivanja policijskih službenika.
Takođe, prilikom prijema u policijsku službu, predviđena sujasna i strogapravila, jerje jedan 
od glavnih rizika od korupcije u policiji i upravljanje Ijudskim resursima. Sistem će biti u 
potpunosti zasnovan na principu meritokratije.
Neophodna je depolitizacija i profesionalizacija policije, transparentnost u upravljanju 
kadrovima i izgradnja integriteta i rukovodilaca i policijskih službenika, što je predviđeno 
Predlogom zakona.

S poštovanjem,

MINISTAR
mr Sergej Sekulović


